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Jelen vannak: 

 Szavazati joggal: Fáki Anna, Hoksza Zsolt, Kuti Péter  

 Tanácskozási joggal: Ágoston Dóra Csenge, Antal Ádám, Biró Bianka, Dukán András 
Ferenc, Fáy Renáta, Hermán Dániel, Horváth Luca, Horváth Tamás, Katona Richárd, 
Kovács Dániel, Márton Ákos, Nagy Anett, Nagy Klaudia Irén, Nyitrai Károly, Rácz Nóra, 
Radnai Georgina, Sagmeister Ádám, Schőn Tímea, Sudár Mariann, Tejes Viktor, Toma 
Zsófia, Törös Barbara, Varga Éva, Vida Nikolett  

Az ülés emlékeztetője: 

 Kuti Péter megkéri az Ellenőrző Bizottságot, hogy nyilatkozzon az ülés határozatképességét 
illetően. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés 3 fővel határozatképes. 

 18:15-kor Kuti Péter megnyitja az ülést. 

 Kuti Péter javasolja helyszíni jegyzőkönyvvezetőnek Biró Biankát, valamint, hogy az ő feljegyzései 

alapján Kuti Péter készítse el az ülés emlékeztetőjét.  

/2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy Biró Bianka feljegyzései alapján Kuti Péter készítse el az ülés 
emlékeztetőjét.  

 Kuti Péter javasolja, hogy az ülésen megjelenők tanácskozási joggal vegyenek részt azon. 

/2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavaz Hermán Dánielnek, Katona Richárdnak, Márton Ákosnak, 
Nagy Anettnek, Sudár Mariannak, Törös Barbarának és Vida Nikolettnek.  

Iktatószám: HÖK/736/1(2015) 
Tételszám: 33 
Mellékletek száma: 1 
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 Kuti Péter a Bizottság levelezőlistájára előzetesen elküldte a tervezett napirendet, és kérdezi, hogy 
van-e valakinek ehhez módosító javaslata. Ilyen nem érkezik. 

/2014 (II. 16.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy az ülés napirendje a következő legyen:  

1. Bejelentések  

2. Személyi kérdések (szakterületi koordinátor jelölése) 

3. Félév további menete  

4. Egyebek   

Kuti Péter megnyitja az első napirendi pontot. 

Bejelentések: 

 Kuti Péter bejelenti, hogy lezajlott a TTK HÖK 2013/14-es küldöttgyűlési ciklusának záró 
küldöttgyűlési ülése, ahol minden tisztségviselő éves munkájáról szavaztak a képviselők. Az ő 
beszámolóját 15 igen és 2 tartózkodás mellett elfogadták a küldöttek. 

 Hermán Dániel a gólyatábor beszámolójáról kérdez, mégpedig azt, hogy el fogják-e juttatni a 
főszervezők a tábor szervezői levelezőlistájára. Kuti Péter elmondja, hogy igyekszik kiegészíteni a 
beszámolót, és a teljes anyagot mindenképpen eljuttatja oda is. 

 Kuti Péter bejelenti, hogy a következő vasárnapi napon tartja a TTK HÖK a következő ciklusának 
alakuló küldöttgyűlési ülését. Elmondja, hogy ezen az ülésen minden tisztség betöltésére van 
lehetőség, ugyanis a tisztségviselők megbízatása eddig érvényes. 

 Kuti Péter elmondja, hogy többek között a félév eleji botrányok következtében az ELTE HÖK 
komoly reformokat kíván bevezetni működésében. Ennek következtében megújul a képviseleti 
rendszer, az ösztöndíjrendszer és a gazdálkodás is. 

Kuti Péter lezárja a napirendi pontot és megnyitja a következőt. 

Személyi kérdések: 

 Kuti Péter elmondja, hogy ahhoz, hogy valakit érvényesen jelölni lehessen a szakterületi 
koordinátori pozícióra, szükséges a Szakterületi Bizottság jóváhagyása. 

 Kuti Péter elmondja, hogy két pályázat is érkezett, ennek megfelelően a két indulót egyesével, a 
küldöttgyűlési ülésen történő meghallgatáshoz hasonlóan fogja meghallgatni a SzaCs. Kérdezi a 
két jelöltet, hogy megegyeztek-e valamilyen sorrendben. Tejes Viktor fogja először elmondani a 
gondolatait. 

 Tejes Viktor bemutatkozik, és elmondja, hogy látja a SzaCs helyzetét, hogy képzeli el ennek 
jövőjét. Kifejti, hogy nagyon fontos a SzaCs kommunikációja, érdekképviseleti, valamint 
közösségépítő tevékenysége, és fontosnak tartja, hogy ezekbe a tevékenységekbe a frissen 
csatlakozottak is gyorsan lássanak bele. Kijelenti, hogy a pályázatát nem fogja a Küldöttgyűlés elé 
terjeszteni, a pályázástól visszalép. 

 Márton Ákos a visszalépés miértjéről kérdez. Viktor elmondja, hogy az elmúlt napokban sokat 
egyeztetett mind Péterrel, mind pedig Annával és ezek alapján úgy érzi Anna több tapasztalattal, 
nagyobb rálátással bír, így jobb tisztségviselő lenne. 

 Hermán Dániel azt kéri, hogy a bevonásról való elgondolásait kicsit részletesebben fejtse ki Viktor. 
Válaszában elmondja, hogy egy folyamatosabb bevonást képzelt el, több erre a célra szolgáló 
eseménnyel, koncentráltabban. 
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 Kuti Péter két kérdést tesz fel, az egyik a korábban említett rendezvényről, a korsóavatóról szól, a 
másik pedig arról, hogy az Intézet felé történő kommunikáción hogy javítana Viktor. A korsóavató 
maga az emléktárgy miatt bírna szimbolikus jelentőséggel, ezért tartja jó ötletnek. Az Intézettel 
való kapcsolattartást rendszeresített találkozókkal segítené, valamint azzal, hogy rendszerezve 
csatornázná be a hallgatók véleményeit a képzésről, oktatókról. 

 Márton Ákos azt kérdezi, hogy Viktor megijedt-e a feladatok sokaságától, illetve, hogy a 
visszalépés ideiglenes-e, vagy végleges. Viktor elmondja, hogy egyelőre tapasztalatra van 
szüksége, a későbbiekben ennek függvényében lehet, hogy megpróbálkozik megmérettetni 
magát. 

 Horváth Luca arról kérdez, hogy hasonló okai voltak-e annak, hogy a mentorságtól is visszalépett. 
Viktor elmondja, hogy nem, arra egyszerűen nem volt ideje, se nyáron, se előtte, így nem szerette 
volna vállalni. 

 Hermán Dániel elmondja, hogy ugyan „tét nélkül”, de szeretné meghallgatni, hogy Viktor miben 
gondolja magát alkalmasabbnak koordinátornak, mint Annát. Viktor úgy érzi, hogy ő 
összeszedettebb, és jobban eltervezett, konkrét céljai vannak. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy a kommunikációt konkrétan hogyan szeretné fejleszteni. Viktor a 
honlapot szeretné frissíteni, mind megjelenésre, mind pedig funkcionalitásra, valamint azt 
mondja, hogy a kommunikációs feladatokat több emberre kellene bízni, hogy folyamatosan 
működjön több színtéren is, mégse legyen megterhelő. 

Több kérdés Viktor pályázatához nem érkezik, így Kuti Péter megkéri őt, hogy hagyja el a termet 
egy kis időre, és küldje be Annát. 

/2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavaz Dukán András Ferencnek.  

 Fáki Anna bemutatkozik, és felvázolja a terveit. Ennek során elmondja, hogy a SzaCs működését 
nagyjából hasonlóan képzeli el, mint ahogy ez eddig zajlott. A bevonást a tavalyi év mintájára 
szeretné alakítani. A MASZAT-ról elmondja, hogy nagyon sajnálja, hogy jelenleg nem működik, ez 
ellen mielőbb tenne, hogy a következő félévtől már mindenképpen ismét elinduljanak a 
korrepetálások, ezzel kapcsolatban megkeresne felsőbb éves hallgatókat, akik esetleg vállalnák a 
korrepetálások megtartását. Az információáramlás gyorsítása érdekében a koordinátorság mellett 
választmányi delegált is szeretne lenni. A rendezvényeket is szükségesnek tartja, kiemeli a 
Teadélutánt, a szakmai rendezvényeket és a bulikat. A mentorrendszer során igyekezne részt 
venni a koncepció kialakításában, természetesen a szakos segítővel együttműködve. 

 Hermán Dániel visszaemlékszik arra, hogy Anna egy évvel korábban már volt tisztségben a TTK 
HÖK-ön belül, arról kérdez, hogy annak miért lett olyan gyorsan vége, és, hogy Anna szerint jól 
végezte-e a munkáját. Anna elmondja, hogy nem végezte jól, nem is állt közel a szívéhez az a 
feladatkör, és hirtelen került oda, nem volt ideje tapasztalatot és tudást gyűjteni hozzá. A 
lemondását az idejének hiánya okozta, és az, hogy huzamosabb ideig küszködött betegségekkel. 
Dániel megkérdezi továbbá, hogy mi Anna legnagyobb félelme jelen helyzetben. Anna az idő 
hiányát tartja annak. 

 Sudár Mariann arról kérdez, hogy hogyan tervezi Anna a tanárszakosok és a SzaCs kapcsolatát. 
Anna elmondja, hogy ugyanúgy, ahogy korábban, ő is számítana a tanárszakosok aktív 
részvételére a matekos hallgatói életben. 
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 Katona Richárd szintén a tanárszakosokról kérdez, mégpedig a mentorrendszerben betöltött 
szerepükről. Anna szerint a 2014-es év rutinja jól működött, a továbbiakban is ezt tartaná 
jövedelmezőnek. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy Anna szerint mennyire fontos a matematika szakterületi 
koordinátornak részt vennie az újonnan alakult tanári szakterület kialakításában. Anna elmondja, 
hogy valamilyen szinten mindenképpen fontos, és szeretne segíteni nekik ebben. 

 Ágoston Dóra Csenge azt kérdezi, hogy van-e ezzel kapcsolatban konkrét elképzelése, hogy mit és 
hogyan segítene. Anna elmondja, hogy ezen még nem gondolkozott. 

 Márton Ákos úgy véli, hogy Anna terveiben nem sok változtatás szerepel a korábbi gyakorlathoz 
képest, arról kérdez, hogy mit csinálna másképpen. Anna kisebb munkacsoportokat szeretne 
alakítani a SzaCs-on belül, valamint a honlapot emeli ki, hogy azt átfogó tudástárként is szeretné 
működtetni. 

 Katona Richárd arról kérdez, hogy hogy ösztönözné Anna a felsőbb éveseket arra, hogy tartsanak 
MASZAT korrepetálást. Anna elmondja, hogy itt nagyban számít a tanárisok segítségére. 

 Ágoston Dóra Csenge arról kérdez, hogy a korábban említett munkacsoportok hogy kerülnének 
kialakításra. Anna ezt teljesen önkéntes, egyéni vállalás alapján tervezi megvalósítani. 

 Törös Barbara ezzel kapcsolatban kérdezi, hogy a tanárszakosok is részt vehetnek-e ezekben a 
csoportokban. Anna elmondja, hogy természetesen igen. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy mi történik, ha ezekbe a munkacsoportokba nem jelentkeznek 
emberek. Anna kifejti, hogy ez igen szomorú lenne, de úgy ő igyekezne segíteni ezen a helyzeten. 

 Nagy Klaudia a bevonásról kérdez, hogy milyen területekre tervez bevonni embereket Anna, és mi 
alapján dől el, hogy ki hova kerül. Anna ezt is teljesen önkéntes alapon tervezi, mindenki azt 
csinálhatja, ami érdekli. 

 Horváth Luca megkérdezi, hogy hogy javítaná Anna a kommunikációt. Anna elmondja, hogy a 
mentorok nagyon sokat segítenek, ezen felül a levelezőlistákat venné újra használatba. 

 Hoksza Zsolt arról kérdez, hogy miben lenne Anna Viktor segítségére, ha utóbbi lenne a 
szakterületi koordinátor. Anna azt feleli, hogy szinte mindenben, főként a rendezvények 
szervezésében. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy hogy értékeli Anna saját képességeit az érdekképviselet terén, hogy 
tudna kellő komolysággal fellépni bizonyos kérdésekben, illetve, hogy képesnek tartja-e Anna 
magát arra, hogy adott esetben olyan gondolatokat képviseljen, amikkel személy szerint nem ért 
egyet. Anna elmondja, hogy ezen a területen még kell fejlődnie. 

 Horváth Luca azt kérdezi, hogy Anna volt-e már választmányi ülésen, aki azt feleli, hogy igen, 
egyszer régebben. Luca megkérdezi, hogy gondolt-e már arra, hogy elmenjen egy ilyen ülésre, 
melyre azt a választ kapja, hogy még nem. 

 Márton Ákos arról kérdez, hogy kommunikációs biztosként miért nem jelent meg Anna 
választmányi üléseken, mikor kötelessége minden másodikon beszámolni. Anna azt feleli, hogy 
erről nem tudott. 

 Hermán Dániel azt kéri, hogy Anna soroljon fel három olyan tulajdonságát, melyet alkalmassá 
teszik szakterületi koordinátornak, valamint megkérdezi, hogy miket gondol a tisztséggel járó 
legnagyobb feladatoknak, illetve, hogy lenne-e ezekhez kellő kitartása. Anna azt mondja, hogy 
könnyen elnyeri az emberek bizalmát, adott esetben határozott, és jól kommunikál, tájékoztat. 
Legnagyobb feladatot nem tud kiemelni, helyzetfüggőnek tartja a kérdést. Elmondja, hogy 
kitartónak tartja magát. 

 Hoksza Zsolt arról kérdez, hogy szeret-e Anna sok ember előtt beszélni. Anna elmondja, hogy ha 
„nincs tétje”, akkor igen, de a Küldöttgyűlés és a SzaCs előtt izgul. 
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 Antal Ádám arról kérdez, hogy hogy tervezi Anna fenntartani a SzaCs lelkesedését. Anna szeretne 
rendszeresen csapatépítéseket tartani, illetve a rendezvényekkel, közös sikerekkel motiválna. 

 Ágoston Dóra Csenge megkérdezi, hogy van-e konkrét ötlete, hogy milyen eszközökkel tudná 
motiválni a csoportot. Anna elmondja, hogy nincs, minden ilyen jellegű ötletet is szívesen fogad. 

 Márton Ákos elmondja, hogy szerinte ez egy szakterületi csoport, aminek csapatként kell 
működnie, így nem a koordinátornak kell mindent megoldania. 

 Hermán Dániel azt kérdezi Annától, hogy alkalmasnak tartja-e magát a csoport motiválására. Anna 
elmondja, hogy igen, annak tartja. 

 Kuti Péter azt kérdezi, hogy mik a személyes motivációi Annának a tisztség betöltésével. Anna 
elmondja, hogy személyes motivációja nem igazán van, inkább a közösségért szeretne tenni. 

 Hermán Dániel és Dukán András Ferenc, a külső szemlélők számára érthetetlen, behatárolhatatlan 
dolgokról folytatnak diskurzust, melyből remélhetőleg legalább ők ketten le tudtak vonni hasznos 
következtetéseket.  

 A jelenlévők közül többen is azt a kérdést teszik fel, hogy pontosan mik a céljai a SzaCs-csal. Kuti 
Péter ezzel kapcsolatban megkérdezi, hogy mit gondol Anna, mi a SzaCs létrejöttének célja, 
motivációja. Anna elmondja, hogy a szakterületre járó emberekért jött létre ez a csoport. Konkrét 
célt, vagy eszközt nem tud egyelőre megnevezni. 

 Horváth Luca azt kérdezi, hogy mitől egyéni Anna pályázata. Anna nem tud kiemelni igazán egyéni 
dolgot. 

 Ágoston Dóra Csenge arról kérdez, hogy miben tartja magát jobbnak Anna Viktornál, a 
koordinátorság tekintetében. Anna elmondja, hogy neki jelentősen több tapasztalata van a HÖK 
terén. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy milyen tulajdonságok hiányoznak egyelőre Annából, amik kellenek 
ahhoz, hogy jó koordinátor legyen. Anna a határozott, jó kiállást hozza fel példának. Hermán 
Dániel azt kérdezi, hogy tart-e attól Anna, hogy ez problémát fog okozni, erre pedig Anna azt 
feleli, hogy nem tart, igyekszik fejleszteni ezen hiányosságán. 

 Anna azt a kérdést kapja, hogy mi az, ami eddig nem működött jól a SzaCs-ban, és min, hogyan 
szeretne változtatni. Elmondja, hogy a honlap elég elavult, és a rendezvények jelenleg elég 
összeszedetlenül működnek. 

 Kuti Péter megkérdezi, mekkora részben látja át a koordinátori feladatokat, illetve, hogy mennyire 
találja magát alkalmasnak a pozícióra. Anna olyan 70-80%-ban érzi úgy, hogy átlátja a rendszert, 
és alkalmasnak találja magát. 

 Márton Ákos azt kérdezi, hogy az egyes testületek üléseit mennyire tudja összeegyeztetni az 
órarendjével Anna. Az Intézeti és a Kari Tanácsok időpontjaiban órája van, de a Választmány 
üléseinek időpontja jó neki. 

 Horváth Luca azt kérdezi, hogy van-e elég ideje Annának az iskola mellett. Anna azt válaszolja, 
hogy lenne. 

 Kuti Péter megkérdezi, hogy hogy áll Anna a tanulmányaival. Anna elmondja, hogy egy év 
csúszásban van, de egy tárgyon kívül a főbb tárgyakkal jól halad. 

 Hoksza Zsolt megkérdezi, hogy mennyire tartja fontosnak a tanulmányokat egy szakterületi 
koordinátor esetében. Anna azt feleli, hogy fontosak, de nem szükséges a legjobbak között lennie. 

 Kuti Péter arról kérdez, hogy hogy tudná Anna kezelni a stresszhelyzeteket. Anna elmondja, hogy 
van tapasztalata ebben, a mentori léte során is sikerült megbirkóznia ezekkel a helyzetekkel. 

Több kérdés Anna pályázatához nem érkezik, így Kuti Péter megkéri őt, hogy hagyja el a termet 
egy kis időre. A jelöltek távollétében diskurzus következett. 
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 Márton Ákos elmondja, hogy ő úgy látja Viktor tapasztalatlan, és kicsit inkább a buli része érdekli a 
dolognak, Anna pedig egy kicsit szeleburdi, és kevés újítást vél felfedezni a tervek között. 

 Ágoston Dóra Csenge elmondja, hogy szerinte Anna képes fejlődni azokban a dolgokban, amiben 
egyelőre hiányosságai vannak. A jelenlévők közül többen egyetértésüket fejezik ki. 

 Hoksza Zsolt elmondja, hogy szerinte kritikus fontossággal bír, hogy a koordinátor lásson maga 
előtt egy irányt, amerre haladni szeretne. 

 Radnai Georgina szerint a SzaCs-on belüli csoportok létrehozása nagyon jó ötlet és hasznos lehet. 

 Kuti Péter elmondja, hogy kételyei abban vannak, hogy mennyire tudja Anna komolyan venni a 
dolgokat, és mennyire tudja felmérni a feladatok súlyát, illetve, hogy hogy tudja majd kezelni az 
esetleges kudarcokat. Kiemeli viszont, hogy úgy látja, hogy kifejezetten jó kapcsolatban áll a 
csoporttal, és azt gondolja, hogy ez nagy segítség lehet a közös munkában. 

 Horváth Luca Anna korábbi képviselői munkájáról tesz fel kérdést. Hoksza Zsolt szerint alapvetően 
más a két feladat, nem biztos, hogy érdemes összehasonlítani a kettőt. 

 Kuti Péter és Dukán András Ferenc elmondják, hogy a programok és a SzaCs munkájában a 
legfontosabb tényező maga a csoport, és ugyan a koordinátor ebben fontos szerepet vállal, de 
mégis alapvetően az aktív emberek lelkesedésén múlik a sikeresség. 

Kuti Péter szimpátiaszavazást kér a jelenlévőktől arról, hogy támogatják-e Anna jelölését szakterületi 
koordinátornak. A jelenlévők jelentős többséggel támogatják ezt. 

 Kuti Péter ezután határozati javaslatként terjeszti elő az imént megfogalmazott tervet, melyről 
titkos szavazással dönt a Szakterületi Bizottság. 

/2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja Fáki Annának a 2014. november 9-i küldöttgyűlési ülés keretein belüli 
jelölhetőségét az ELTE TTK HÖK matematika szakterületi koordinátori tisztségére. 

Kuti Péter lezárja a napirendi pontot és megnyitja a következőt. 

A félév további menete: 

 Kuti Péter arra kéri a csoportot, hogy amennyiben a Küldöttgyűlés megválasztja Annát szakterületi 
koordinátornak, úgy mindenki erejéhez mérten segítse őt a munka megkezdésében, valamint 
aktivitásukkal tartsák továbbra is legalább az eddigi, de inkább még magasabb szinten a 
szakterület életét. Javasolja, hogy legyen egy SzaCs ülés az alakuló küldöttgyűlési ülés utáni héten, 
hogy meg lehessen tervezni pontosan is az elkövetkezendő idők teendőit. 

 A gólyaavatóval kapcsolatban Kuti Péter ad tájékoztatást, elmondja, hogy a helyszínnel adódtak 
gondok, nehéz találni alkalmas szórakozóhelyet, és megkérdezi a jelenlévőket, hogy hol legyen 
megtartva a buli. Felmerül ötletként az R33. 

 A SzaCs több, az oktatókkal kapcsolatos problémát vitat meg, amelyeket továbbítani kell az 
Intézet felé. 

 Kuti Péter megköszöni az utóbbi évek közös munkáját, elmondja, hogy nagyon sok remek 
élményben volt része a SzaCs-nak köszönhetően, és kívánja ugyanezt mindenkinek. 
 

Kuti Péter 20:30-kor lezárja a napirendi pontot és az ülést. 
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Határozatok: 

 /2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy Biró Bianka feljegyzései alapján Kuti Péter készítse el az ülés 
emlékeztetőjét.  

 /2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavaz Hermán Dánielnek, Katona Richárdnak, Márton 
Ákosnak, Nagy Anettnek, Sudár Mariannak, Törös Barbarának és Vida Nikolettnek. 

 /2014 (II. 16.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja, hogy az ülés napirendje a következő legyen:  
1. Bejelentések  

2. Személyi kérdések (szakterületi koordinátor jelölése) 

3. Félév további menete  

4. Egyebek   

 /2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag tanácskozási jogot szavaz Dukán András Ferencnek.  

 /2014 (XI. 6.) számú Matematika Szakterületi Bizottsági határozat: A Bizottság 3 fővel, 
egyhangúlag támogatja Fáki Annának a 2014. november 9-i küldöttgyűlési ülés keretein belüli 
jelölhetőségét az ELTE TTK HÖK matematika szakterületi koordinátori tisztségére. 


